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Allereerst willen wij u complimenteren met de samenstelling van deze nota en het feit dat de nota 

vooraf is besproken met o.a. leden van de adviesraden. De voorbespreking hebben wij als zeer 

prettig ervaren.  

Hoewel wij positief zijn over deze nota toch een paar kanttekeningen. 

We zijn blij met de omgevingswet. In deze nota wordt deze wet veelvuldig genoemd. We kunnen ons 

niet aan de indruk onttrekken dat van deze wet er veel, (te veel ?), wordt verwacht. We denken niet 

dat door deze wet, de problematiek zal veranderen en direct wordt opgelost, hoewel er terecht 

wordt gesproken over een zaak van lange adem.  Nodig is een goede samenwerking met veel 

partners, meer invloed van de burgers en overname van positieve standpunten van burgers, door 

zowel de regionale als plaatselijke politiek. Het lijkt ons zinvol dat de omgevingswet met enige 

regelmaat aan de burgers wordt gepresenteerd zodat meer kennis en inzicht aan de burger wordt 

geboden.  

Speciale zorg hebben wij over de manier waarop gekeken gaat worden naar de relatie tussen 

gezondheid en de achterstanden hierin in buurten of bij gezinnen. Natuurlijk is het goed om te 

investeren in een betere gezondheid bij de minder bedeelden. De oorzaken van deze achterstanden 

en de behandeling van deze oorzaken zien we onvoldoende terug, terwijl dat stap 1 zou moeten zijn. 

Natuurlijk zijn we ons ervan bewust dat we leven in een zeer gemêleerde samenleving waar de een 

de lat hoger legt dan de ander. Dat is geen probleem zolang er maar geen gezondheidsproblemen uit 

voort komen waardoor er belemmeringen en beperkingen ontstaan die hadden kunnen worden 

voorkomen.  

Een belangrijke vraag van de P raad uit Putten is: Hoe zal het resultaat worden gemonitord. Het is 

een langzaam en lang proces dat is wel duidelijk.  Mochten er zich onvoorziene omstandigheden 

voordoen, hoe wordt dit dan in de komende jaren meegenomen?  

Wat wordt er gedaan met de uitkomsten van de tussentijdse evaluaties?  

Namens de Participatieraad Putten, 

Jan van Hulsteijn, secretaris, 16 november 2021 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


